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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:238 AI-kommissionen 

AI-utvecklingen och dess påverkan på arbetsmarknaden och vårt samhälle har 
på kort tid blivit en mycket angelägen fråga. I regeringsförklaringen 
tillkännagav statsminister Ulf Kristersson att en AI-kommission med uppdraget 
att ge vägledning för att både ta till vara de stora möjligheterna men också 
hantera olika risker kopplat till AI-utvecklingen skulle tillsättas. Två månader 
senare väntar vi fortfarande på närmare besked om denna kommission.

En undersökning från fackförbundet Akavia visar att 65 procent av cheferna 
bedömer att AI inom tre år kommer att användas inom den verksamhet de 
leder. Samtidigt uppger en majoritet att det saknas en strategi för hur AI 
används i verksamheten.

Med tanke på hur stor påverkan AI-utvecklingen tros få på arbetsmarknaden 
och behovet av att identifiera framtida kompetensbehov samt säkerställa fortsatt 
konkurrenskraft för Sverige anser Miljöpartiet att det är av stor vikt att 
arbetsmarknadens parter ges möjlighet att delta i kommissionens arbete.

Jag vill därför fråga statsrådet Erik Slottner:

 

När kan vi vänta oss besked om AI-kommissionen, vilka direktiv den ska arbeta 
efter och vilka som kommer att inbjudas att delta i kommissionens arbete?

………………………………………

Daniel Helldén (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-10
Besvaras senast
2023-11-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


